

No. 638. CONVENTION (No. 63) CONCERNING STATISTICS OF WAGES AND HOURS OF WORK IN THE PRINCIPAL MINING AND MANUFACTURING INDUSTRIES, INCLUDING BUILDING AND CONSTRUCTION, AND IN AGRICULTURE, ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS TWENTY-FOURTH SESSION, GENEVA, 20 JUNE 1938, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946¹

26 April 1965

DECLARATIONS by the UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND

a) Paragraph 4 : application without modification to Brunei (excluding Parts II and IV) ;

b) Paragraphs 2 and 3 : application without modification to Bechuanaland. This declaration supersedes the declaration registered with the Director-General of the International Labour Office on 18 February 1963.²

CORRIGENDUM

On p. 378 of Vol. 499 of the United Nations *Treaty Series*, the last part of the sentence appearing under paragraph *b*) should read as follows : "(with the exclusion of part III as regards Barbados and with the exclusion of ~~parts III and IV~~ as regards Gambia)²".

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 40, p. 255 ; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 1 to 4, as well as Annex A in volumes 401, 406, 413, 416, 444, 449, 455, 457, 463, 468, 475, 480, 483, 488, 499, 504, 510, 521 and 524.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 457, p. 353.

N° 638. CONVENTION (N° 63) CONCERNANT LES STATISTIQUES DES SALAIRES ET DES HEURES DE TRAVAIL DANS LES PRINCIPALES INDUSTRIES MINIÈRES ET MANUFACTURIÈRES, Y COMPRIS LE BÂTIMENT ET LA CONSTRUCTION, ET DANS L'AGRICULTURE, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA VINGT-QUATRIÈME SESSION, GÈNÈVE, 20 JUIN 1938, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946¹

26 avril 1965

DÉCLARATIONS du ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD

a) Paragraphe 4 : application sans modification au Brunéi (à l'exclusion des parties II et IV) ;

b) Paragraphes 2 et 3 : application sans modification au Betchouanaland. Cette déclaration remplace la déclaration enregistrée auprès du Directeur général du Bureau international du Travail, le 18 février 1963².

RECTIFICATIF

À la page 379 du volume 499 du *Recueil des Traités* des Nations Unies, la dernière partie de la phrase figurant sous le paragraphe *b* doit se lire comme suit : « (à l'exclusion de la partie III à l'égard de la Barbade et des *parties III et IV* à l'égard de la Gambie) ».

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 40, p. 255 ; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 1 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 401, 406, 413, 416, 444, 449, 455, 457, 463, 468, 475, 480, 483, 488, 499, 504, 510, 521 et 524.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 457, p. 353.